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موتورسواری زنان 

محکوم و اخراج کنید

اختلال در پخش 

چیزی نشنید ه ام 

شلغم گران شد!

تصویب می شود

یگان موشکی تشکیل شد

زدن و انداختن قالیباف 

فایل صوتی جنجالی

ارزیابی ابطحی از انتشار فایل صوتی جنجالی

فرمانده انتظامی تهران بزرگ با تشریح برخی از مصادیق برخورد با تخلفات 
موتورسیکلت سواران گفت: با توجه به اینکه گواهی نامه موتورسیکلت به زنان داده 
نمی شود، رانندگی این افراد با موتورسیکلت ممنوع بوده و با آن برخورد می شود. 
رحیمــی ادامه داد: موضوع دیگری که پلیس با آن برخورد می کند، رانندگی افراد 
فاقد گواهی نامه است. کسی که گواهی نامه نداشته باشد اجازه ندارد وسایل نقلیه 
اعم از خودرو و موتورسیکلت را ندارد. در این میان با توجه به اینکه برای بانوان 
نیز تاکنون گواهی نامه ای صادر نشــده با این تخلف نیز به عنوان رانندگی بدون 

گواهی نامه برخورد خواهد شد. 

روزنامه پرینستونین آمریکا در مطلبی به قلم مورگان اورتاگوس، سخنگوی 
وزارت خارجه آمریکا در دولت ترامپ و گابریل نورون ها مشاور مایک پمپئو وزیر 
امور خارجه قبلی آمریکا نوشت: اهالی شهر پرینستون باید درمورد برایان هوک 
مطلع باشند. او بعنوان مسئول امور ایران در سال ۲۰۱۸ تا ۲۰۲۰ بود. او مذاکرات 
تاریخی صلح اسرائیل و اعراب به نام پیمان ابراهیم را پشتیبانی کرد. برایان هوک 
درسال ۲۰۱۹ مذاکرات آزادی آقای وانگ که به عنوان گروگان در زندان اوین ایران 
بود، را انجام داد. تلاش های آقای هوک قهرمانانه بود. در ادامه این مطلب آمده است: 
متاسفانه دانشگاه پرینستون به اشتغال دکتر سید حسین موسویان ادامه می دهد، در 
حالی که او تهدیدات علیه برایان هوک را بزرگ می کند. ما از دانشگاه پرینستون 
می خواهیم به درخواست "گروه اتخاد علیه ایران هسته ای" مبنی بر پایان دادن به 

اشتغال موسویان، پاسخ مثبت بدهد.

شبکه نمایش سیما در اطلاعیه ای جدید درباره اختلالی که در حین پخش 
اختتامیه مراسم چهلمین جشنواره فیلم فجر مبنی بر قطع صدا ایجاد شد، با تاکید 
بر اینکه این که نویز یا اختلال صدا در تمام مدت زمان برنامه های پوشش دهنده 
مراسم اختتامیه، اعم از رادیویی و تلویزیونی و شبکه های اجتماعی وجود داشته، 
اعلام کرده است. در این اطلاعیه درباره علت اصلی قطع صدا از آنتن زنده چنین 
توضیح داده شده است: متاسفانه براساس تشخیص اشتباه صدابردار برج میلاد در 
شناخت منبع اختلال صدا، خروجی ارسالی به واحد سیار تلویزیونی صدا و سیما 
قطع و موجب قطع صدا در پخش تلویزیونی صدا و سیما شد. این در حالی بود که 
خروجی صدای ارسالی به واحد سیار رادیویی و سایر رسانه ها برقرار بوده است. 
همچنین پس از این اتفاق قطع برق رخ داده در بخشــی از برج میلاد نیز موجب 

قطع پخش زنده شبکه های رادیویی به مدت پنج دقیقه شد. 

یک نماینده مجلس ضمن تکذیب استفاده از پول نفت برای ساخت مصلی  
تهران خاطرنشان کرد: هزینه ساخت و تکمیل و بازسازی اماکن مذهبی از بودجه 
فرهنگی تامین می شود. رمضانعلی سنگدوینی درباره برخی اخبار مبنی بر پرداخت 
پول نفت به قرارگاه خاتم در ازای ساخت مصلای تهران اظهار داشت: بنده تاکنون 
چیزی در این مورد که پول نفت بابت تکمیل مصلای تهران هزینه شــده باشــد، 
نشنید ه ام. وی افزود: در هر حال اگر هم در این زمینه هزینه شده باید گفت که ما 
کشوری اسلامی هستیم سزاوار نیست که مصلای تهران بیش از ۲۰ سال نیمه کاره 
بماند، زیرا مطمئنا مستهلک می شود. این نماینده مجلس گفت: مصلا های سراسر 
کشور یکی از ارکان نماز جمعه و مراسم هستند، اکنون ساخت مساجد در روستا ها 
به عهده خود مردم است که بعضا برای تعمیرات و یا بازسازی توانایی مالی لازم را 
ندارند. وی تاکید کرد: ما یک کشور اسلامی هستیم مهم است که بنا های مذهبی و 

مساجد و مصلا ها نگهداری و بهسازی شوند.

مشاهدات میدانی حاکی از افزایش قیمت شلغم در بازار است. افزایش قیمتی 
که رییس اتحادیه فروشندگان میوه و سبزی استان تهران علت آن را افزایش تقاضا با 
شروع پیک ششم کرونا و سردی هوا می داند.چند هفته ای می شود که بازار صیفی 
جات دچار نوسانات بسیاری شده است و بعد از سیب زمینی، شلغم در جایگاه 
دوم افزایش قیمت ها قرار گرفته به طوری که قیمت آن در مغازه ها به کیلویی ۲۰ 

هزارتومان هم رسیده است.

فلاحی، نماینده همدان و فامنین در مجلس گفت: برخی نمایندگان با تفکر 
سیاسی خاص تا الان تلاش کردند که کار پیش نرود و از ۲۳ نفری که در کمیسیون 
هستیم، چهار نفر سعی کردند زمان کمیسیون را بگیرند و از هر طرف فشار آمده تا 

کار انجام نشود اما انشاءالله به زودی در هفته آینده تصویب می شود.

فرمانده نیروی زمینی ارتش از تشــکیل یگان موشکی در این نیرو خبر داد.
امیر سرتیپ کیومرث حیدری فرمانده نیروی زمینی ارتش با اشاره به تجهیزات و 
تسلیحات نیروی زمینی ارتش گفت: چهار ویژگی برای تجهیزات نیروی زمینی 
ارتش تعریف کردیم و امروز سرمایه گذاری ما بر روی سلاح های دور زن، نقطه 
زن، دارای قابلیت اتوماسیون و هوشمند بودن است.فرمانده نیروی زمینی ارتش با 
اشاره به تشکیل یگان موشکی در نیروی زمینی خاطرنشان کرد: منابعی را به وجود 
آوردیم تا بتوانیم تجهیزات نیروی زمینی را تغییر دهیم و تجهیزات متناسب با نیروی 

واکنش سریع را جایگزین کنیم.

یک فعال سیاسی اصولگرا گفت: فایل صوتی اخیر با هدف زدن قالیباف منتشر 
شد. منصور حقیقت پور در گفتگویی درباره کاندیداتوری محمدباقر قالیباف برای 
انتخابات مجلس آینده یادآور شد: فایل صوتی اخیر با هدف زدن قالیباف منتشر 
شد. این قصه برای سال ۹۷ بود، الان سال ۱۴۰۰ در حال اتمام است چرا یک فایل 
صوتی بعد از ۴ سال منتشر شد؟ من فکر می کنم، دارند دورخیز می کنند تا قالیباف 

را بندازند و سه قوه را بیشتر با هم هماهنگ کنند.

یک منبع آگاه توضیحاتی درباره فایل صوتی جنجالی که در روزهای اخیر 
انتشار یافت، بیان نمود. درباره این فایل و موضوعات مطرح  در آن، یک منبع آگاه 
به خبرنگار »شرق« گفت: »این فایل سه سال پیش هم منتشر شده بود، در آن سال 
بی بی سی این فایل را منتشر کرد و امسال رادیو فردا این کار را کرده است. موضوع 
جدیدی هم نیست و کاملا روشن بوده است، افراد مرتبط با آن هم به دادگاه رفتند.« 

رئیس دفتر رئیس دولت اصلاحات به انتشــار فایل صوتی فرماندهان نظامی 
واکنش نشان داد. محمدعلی ابطحی فعال سیاسی اصلاح طلب در ارزیابی انتشار 
فایل صوتی فرماندهان نظامی در صفحه اینســتاگرام خود نوشت: وقتی یک فایل 
صوتــی به این مهمی لو می رود و در دوران انفجار اطلاعات قبل از مســئولان در 
اختیار مردم قرار می گیرد، مســئولان قوای مختلف باید بلافاصله پاسخگو باشند 
و بــه ایــن اتفاق توجه کنند. این ارقامی که در فایل صوتی اخیر بر زبان مســئولان 
عالی رتبه راحت می چرخد، برای مردم یادآور همه آن کســر بودجه هایی است که 
در پاسخ به مطالباتشان می شنوند. هر یک از این فایل ها اگر با پاسخ منطقی روبرو 
نشود، شوک دردآوری خواهد بود که می تواند باقی مانده رشته های اعتماد ضعیف 
مردم به حکومت را پاره کند.چه اشکال دارد بلافاصله سخنگویان قوه قضائیه و سپاه 
کنفرانس مطبوعاتی تشکیل دهند و ماجرا را توضیح دهند. متخلف را به مردم معرفی 
کنند و شفاف باشند. بی اعتنایی به افکار عمومی آرام آرام اثر می کند، اما اثرات بدی 
دارد؛ ضمنا نکته مهمتر اینکه ابهت دســتگاه های امنیتی آسیب نمی بیند با این همه 

هک و لو رفتن؟

اخبار ویژه ... حاجی بابایی رئیس کمیسیون تلفیق:

سال آینده حقوق ۱۰۰ و ۲۰۰ میلیونی نداریم

سرویس سیاسی- حمیدرضــا حاجی بابایی 
گفــت: دولت موفق نشــد برای رقــم ۲۰ درصد 

برداشت از صندوق توسعه تاییدیه بگیرد.
بــه گفته حاجی بابایی در نتیجــه این اتفاق، 
۱۳۷ هزار میلیارد تومــان منابع دولت کاهش پیدا 
کرد و برای آن مصارف هم تعیین شده بود. هشتاد 
هزار میلیارد تومان به مبلغ دولت برای یارانه اضافه 

کردیم که به ۲۲۰ هزار میلیارد تومان رسید.
دولت که در لایحه بودجه سال آینده پیشنهاد 
برداشت ۲۰ درصد از سهم صندوق توسعه ملی از 
درآمدهای نفتی را مطرح کرده است، تاکید دارد که 
این برداشــت غیرمتعارف نیست و به دلیل شرایط 

تحریمی این اقدام را انجام خواهد داد.
هر گونه برداشــتی از صندوق توسعه ملی در 
قالب بودجه یا خارج از آن باید با مجوز مقام معظم 

رهبری باشد.
رئیس کمیســیون تلفیق که در نشست خبری 
این کمیسیون سخن می گفت می گوید در ماجرای 
حذف ارز ترجیحی، کمیسیون تلفیق در کنار مردم 
قرار گرفت و ۹ میلیارد دلار ارز ترجیحی برای سال 
آینده مصوب کرد. در این بین چهار میلیارد دلار ارز 
ترجیحی در جهت حمایت از صنعت کشــاورزی 
به صــورت ریالی برای کاشــت گندم اختصاص 
دادیم. براین اساس سال آینده نیاز به واردات گندم 
نداریــم، زیرا قیمت خرید تضمینی گندم ۹ هزار و 

۵۰۰ تومان در نظر گرفته شده است.
بــروز جهش ارزی در اواخر ســال ۱۳۹۶ و 
افزایــش قیمتها در طی ســالهای ۱۳۹۷تا ۱۳۹۹، 
موجب شــد تا دولت به منظور حمایت از اقشــار 
ضعیف و متوسط جامعه در تأمین نیازهای اساسی، 
سیاســت تخصیص ارز ترجیحــی۴۲۰۰ تومانی 
را برای واردات کالاهای اساســی بــه ویژه اقلام 
غذایی)از قبیل گندم، جو، برنج، گوشــت قرمز و 
سفید، روغن نباتی، تخم مرغ و غیره( در نظر بگیرد.
اما بار مالی و کسری بودجه ناشی از تداوم این 
سیاست، که محل تامین آن پایه پولی کشور است، 
تورم بیشتری به همراه دارد. در نهایت نیز در کش و 
قوس های فراوان از حذف ارز ترجیحی در جهت 

حمایت از مردم چشم پوشی شد.
 همچنین یارانه کالا های اساسی، دارو و گندم 
حــدود ۲۵۰ هزار میلیارد تومان خواهد بود. دولت 
رقــم یارانه کالا های اساســی را ۱۷۲ هزار میلیارد 

تومان پیش بینی کرده بود.
رئیس کمیســیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۱ 
تاکید کرد میزان مالیات حقوق در سال ۱۴۰۱ اعلام 
شد؛ میزان پایین ترین حقوق ۵ میلیون تومان، برای 
شــاغلین ۵ میلیون و ۶۰۰ و برای بازنشســتگان ۵ 
میلیون در نظر گرفته شد.  ۶۰ درصد افزایش حقوق 
داشــتیم، حقوق تا ۵ میلیــون از پرداخت مالیات 
معاف اســت. از ۵ تا ۱۵ میلیون ۱۰ درصد مالیات 
می پردازند، مازاد ۱۵ تا ۲۵ میلیون ۱۵ درصد مالیات 
می پردازند و مازاد ۲۵ میلیون تا ســقف ۷ برابر ۲۰ 

درصد مالیات می پردازند.
۵ بهمــن امســال رحیــم زارع ســخنگوی 
کمیسیون تلفیق بودجه هم در نشست خبری خود، 
گفته بود مالیات حقوق های بین ۵ میلیون و ۶۰۰ تا 
۱۵ میلیون تومــان، ۱۰ درصد، از ۱۵ تا ۲۵ میلیون 
تومان، ۱۵ درصد؛ و از ۲۵ تا ۳۵ میلیون تومان، ۲۰ 

درصد تعیین شد.
به گفته زارع حقوق های بیشــتر از ۳۵ میلیون 
تومان نیز مشــمول ۳۰ درصد مالیات می شــوند. 

همچنیــن ایــن مالیات ها شــامل مابه التفاوت هر 
پلکان می شود.

حاجی بابایی با اشــاره به مشــاغل دولتی هم 
گفت ۵ هزار میلیارد تومان برای تعرفه پرســتاری 
قرار داده شد. بودجه رتبه بندی معلمان را از ۲۵ به 
۴۰ هزار میلیارد تومان رســاندیم. ۴۰ هزار میلیارد 
تومان برای بدهی و مطالبات جانبازان و ایثارگران 
به ویژه جانبازان ۷۰ درصد تعیین شــد. بر اســاس 
مصوبه کمیسیون تلفیق برای اولین بار، پدر و مادر 

شهدا حداقل حقوق را دریافت خواهند کرد.
صبح امروز، معاون پرستاری وزارت بهداشت 
گفــت تعرفه گذاری خدمات پرســتاری مبتنی بر 
عملکرد اســت. بر اســاس میزان ارائه خدمت به 
بیماران در مراکز درمانی و بیمارســتان ها خواهد 

بود.
بــه گفته عباس عبادی پیش بینی این اســت 
که بین ۲۰ تا ۲۵ درصد به طور متوســط به درآمد 
پرستاران با اجرای تعرفه گذاری خدمات پرستاری 
اضافه شــود. رئیس کمیسیون تلفیق بودجه گفت: 
برای اولین بار کمیسیون تلفیق بودجه تصویب کرد 
یک صندوقی به نــام صندوق بیماری های صعب 
العــلاج ایجاد شــود تا از بیماران کــم برخوردار 
حمایت شود. ۲۰ هزار میلیارد تومان وام ۴ درصد و 
۵ هزار میلیارد تومان وام بلاعوض در این صندوق 
در نظر گرفته شده است و دولت متعهد می شود که 
یــک ریال از صندوق بیماری های صعب العلاج را 

به افراد برخوردار ندهد.
هم اکنون و در نبــود صندوقی برای بیماران 
صعــب العلاج، براســاس آخرین آمــار صندوق 
بازنشســتگی کشــوری، این صندوق از ۳۲ هزار 
بازنشســته کشــوری که به بیماری های خاص و 

صعب العلاج مبتلا هستند، حمایت می کند.
حاجــی بابایی در ادامه با بیان اینکه ۱۲۰ هزار 
میلیارد تومان برای اشتغال و تولید معین شده، بیان 
داشت: ۲۰۰ هزار میلیارد تومان برای اشتغال خرد 
در اختیار اســتان ها قرار داده می شود و همچنین ۵ 
و نیــم میلیارد یورو بــا تهاتر نفت برای پروژه های 
پیشران تعیین شــد. حدود ۲۲ هزار میلیارد تومان 
بــرای مناطق محروم در تبصــره ۱۴ لایحه بودجه 

قرار داده شد.
حاجی بابایی با اشاره به وضعیت این روزهای 

بورس تاکید کرد در زمینه بورس دســت دولت باز 
گذاشته شد تا دولت بورس را تنظیم، کنترل و اداره 
کند تا افراد حقیقی در بورس بیمه شــوند و مورد 
هجمه بزرگ ســرمایه گذاران قرار نگیرند.تا امروز 
در کمیسیون تلفیق هیچ تصمیم شخصی در بودجه 
گرفته نشــده است و بودجه سال آینده یک بودجه 
دقیق، شفاف و قابل دفاع است و همچنین در تبصره 
۱۴ بودجــه بنده به عنــوان رئیس نظری نداده ام و 
همچنین یک ســر ســوزن ابهام در بودجه ۱۴۰۱ 
نیست و هیچ فشــاری نمی تواند نظر کمیسیون را 

تغییر دهد.
پیش از این مجید عشقی خبرداده بود بسته ای 
شــامل ۱۰ بندِ موثر در وضعیت بازار ســرمایه در 
ســتاد اقتصادی دولت طراحی و برای تصویب به 
مجلس ارسال شــده است. همچنین جعفر قادری 
عضو کمیســیون تلفیق مجلس هــم دو روز پیش 
گفته بود این بســته به طور کلی مورد تایید اعضای 

کمیسیون تلفیق قرار گرفته است.
رئیس کمیســیون تلفیق بودجــه با بیان اینکه 
بودجــه دولت افزایش پیــدا نکرده و بار اضافی بر 
دولت تحمیل نشده است، تاکید کرد: در سال ۱۴۰۱ 
و بــا مصوبات ما حقوق ۱۰۰ و ۲۰۰ میلیونی دیگر 

پرداخت نخواهد شد.
بــه گفته حاجی بابایی در صحن کمیســیون 
تلفیــق بعضا مصوبات و پیشــنهاداتی داریم ولی 
بعدا حذف می شــود، خرید خدمت سربازی هم 
جز همین مســائل بود. درباره ســربازی مصوبات 
متفاوتی داده شــد و اعضای کمیســیون برای رید 
خدمت ســربازی ایرانیان خارج از کشور مصوبه 
ای داشتند و دیگری هم خرید خدمت سربازی در 

داخل کشور بود.
کمیسیون تلفیق با پیشنهاد دولت و کمیسیون 
تخصصــی، درآمدی برای دولت در بودجه ۱۴۰۱ 
از محل خرید خدمت سربازی پیش بینی کرده بود.
اما دو هفته پیش بود که شهریار حیدری عضو 
کمیسیون تلفیق اعلام کرد ستاد کل نیروهای مسلح 
با پیشــنهاد خرید ســربازی برای مشمولین داخل 
کشور مخالف است. دلیل ستادکل نیروهای مسلح 
از این جهت مخالف اســت که نیروهای مسلح به 
ســرباز نیاز دارد و از طرفی این کار مشــوقی برای 

خرید سربازی نباشد.

رئیس کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ گفت: صندوق بیماری های صعب العلاج ایجاد و دولت متعهد می شود که یک ریال از
 این صندوق را به افراد برخوردار ندهد.

سرویس سیاســی- عضــو 
کمیسیون اقتصادی مجلس اظهار 
داشــت: دولــت و حاکمیــت در 
نهایت به این نتیجه رســیده که با 
محدود کــردن اینترنت نمی توان 

کاری را به پیش برد.
محمد باقری بنابی ، در پاسخ 
به این پرســش که آیا مســئولان 
درصــدد هســتند کــه ســرعت 
اینترنت در کشــور را بیش از این 
کاهــش بدهند؟ گفــت: محدود 
کردن ســرعت اینترنت در کشور، 
حاشــیه هایی است که برخی افراد 
از جمله نمایندگان مجلس مطرح 
می کنند. باید بگویم متاسفانه سرعت اینترنت در کشور آنگونه که باید نیست 
و فاصله زیادی با سرعت ایده آل دارد و همین مسئله کسب وکارهای آنلاین 

و تجارت الکترونیک در کشور را باچالش های جدی مواجه کرده است. 
عضو کمیســیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه طرح این مباحث باعث 
ایجاد حاشــیه در کشور می شــود، افزود: دوره و زمان محدودیت اینترنت 
و فضای مجازی گذشــته اســت و در آینده نه چندان دور با ورود اینترنت 
ماهواره ای در کشور امکان رصد و محدودیت به صفر می رسد. به نظر من به 
جای طرح سخنان دستوری لازم است که زمینه سازی کنیم تا چگونه کابران 
از فضای مجازی اســتفاده کنند، بدون تردیــد اقدامات قهری هیچگاه برای 

کشور مفید نخواهد بود.
به گفته باقری بناب، لازم است که در زمینه فرهنگ سازی فضای مجازی 
همه نهادها از جمله دانشگاه ها و فضای نخبگی کشور ورود کنند تا به کاربران 
آموزش داده شود چگونه می توان از این فضا برای ارتقا دانش و فرهنگ کشور 
بهره گرفته شــود. این نماینده مجلس خاطر نشــان کرد: محدودیت هیچگاه 
برای مســائل سیاســی، اجتماعی و فرهنگی و دینی تاثیرگذار نیست. شهید 
مطهری می نویســید" هر جا آزادی هست دین می تواند رشد کند، در جایی 

که محدودیت باشد دین و تعالیم دینی رشد نخواهد کرد". 
این مسئله در محدود کردن کاربران از فضای مجازی نیز مصداق خواهد 

داشت. 
وی در پاسخ به این پرسش که وزیر ارتباطات بارها بحث  راه اندازی ۲۰ 
میلیون پورت نوری پرسرعت تا پایان دولت سیزدهم برای اینترنت خانگی و 
کسب وکارها را طرح می کنند طرح چنین سخنانی به این معناست که رویکرد 
دولت متوجه افزایش ســرعت  اینترنت اســت اما در مقابل سخنانی مبنی بر 
محدودیت کردن ســرعت اینترنت نیز در کشــور شنیده می شود آیا در زمینه 
حاکمیت به اجماع نظر نرســیده اســت؟ گفت: در هر کشوری این اختلاف 
نظرها وجود دارد آنچه مسلم است دولت و حاکیمت در نهایت به این نتیجه 

رسیده که با محدودیت نمی تواند کاری پیش ببرد.
نماینده مردم بناب در پایان گفت: وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
برنامه های خوبی برای افزایش سرعت اینترنت خانگی در دستور کار قرار داده 
اســت از این رو دولت به دنبال کاهش سرعت نیست هر چند من گلایه هایی 
از آنها دارم و یکســری محدودیت های غیر ارادی در این بخش شکل گرفته 
است اما در مجموع محدود کردن سرعت اینترنت با طرز تفکر وزیر و دولت 

سازگاری ندارد.

سرویس سیاسی- جعفرزاده 
ایمن آبادی با بیــان اینکه در لزوم 
بازنگری در قانون اساسی تردیدی 
نیســت، گفت: بحث تبدیل نظام 
انتخابات ریاستی به نظام پارلمانی، 
عملًا به کاهش نقش  مردم در اداره 

کشور می انجامد
 بحــث بازنگــری در قانون 
اساســی از جملــه موضوعاتــی 
اســت که هر از گاهی مطرح شده 
و خبرساز می شــود و چندی بعد 
هم به فراموشی ســپرده می شود، 
شــاید دلیلش این باشد که فرآیند 
خاص خــود را دارد و تا لزوم این 
کار از ســوی رهبری تشخیص داده نشود، صورت نمی گیرد و مصاحبه ها یا 
آنچه رســانه ها در این باره می نویســند نیز خیلی نقشی در صورت گرفتن یا 

نگرفتن آن ندارد. 
بــه هر روی، این بــار محمدرضا باهنر یکــی از اصولگرایان میان رو، 
این بحث را مطرح کرده اســت. برخی از سیاســیون به خصوص در جبهه 
اصلاح طلبی از این موضوع استقبال کردند، البته برخی هم مثل همیشه بدبین 
بوده و این گمانه را طرح کردند که شاید تغییرات احتمالی موجب کاهش یا 

تضعیف نهادهای انتخابی باشد. 
غلامعلی جعفرزاد ه ایمن آبادی با اشــاره به اینکه برخی در طیف تندرو 
خواهان ســوق دادن فضا به ســویی که وجه انتصابی حاکمیت تقویت شود؛ 
هستند، گفت: »در این که باید در قانون اساسی بازنگری شود، حرفی نیست 

و اتفاقاً بسیار ضروری است. 
منتهــا عــده ای همواره از این مســئله ترس داشــته و از آن جا که ما در 
کشــور بــا نوعی توهم دشمن ســازی خیالی طرف هســتیم و بــا افرادی 
مواجــه می شــویم که مثــلًا در همین بحــث بازنگری در قانون اساســی، 
کســانی را که چنیــن پیشــنهادهایی بدهنــد، به خصوص اگــر از جمله 
 خودی هــا نباشــند، بــه توطئــه و طراحی نقشــه های شــوم و پلید متهم 

می کنند.«
وی افــزود: »به بیــان دیگر اگرچه در اصل موضوع یعنی لزوم بازنگری 
در قانــون اساســی نه تنهــا تردیدی وجود نــدارد، بلکه قطعاً این مســئله 
ضرورت دارد اما آنچه آقای باهنر مشــخصاً در بحث تبدیل نظام انتخابات 
 ریاســتی به نظــام پارلمانی مطرح کرده، عملًا بــه کاهش نقش آفرینی مردم 

می انجامد.«
 این چهره سیاســی میانــه رو اضافه کرد: »درواقــع درصورت تحقق 
صحبت های آقای باهنر باید ساختار اجرایی و قوه مجریه از وضعیت کنونی 
که تحت هدایت ریاســت جمهوری است، به شــرایطی که نخست وزیر در 
پارلمان و ازســوی نمایندگان مجلس انتخاب شــود، تغییر کند و این یعنی 

کاهش نقش مردم در اداره مملکت«.
جعفرزاده ایمن آبادی با تاکید بر اینکه نباید نقش مردم در اداره کشــور 
کاسته شــود، گفت: »یک کشور زمانی پیشرفت می کند که مشارکت داشت 
باشــد و اگر با گذر زمان، هر روز بیش از گذشــته به سمت کمرنگ شدن این 
مشــارکت عمومی گام برداریم، کشور و ســاختار سیاسی با مشکل مواجه 

می شود.«

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

دوره محدود کردن اینترنت و فضای 
مجازی گذشته است

جعفرزاده ایمن آبادی چهره سیاسی میانه رو :

بازنگری قانون اساسی نباید موجب 
کاهش نقش مردم شود

هــم اکنــون و در نبــود صندوقــی برای بیمــاران صعب العــاج، براســاس آخرین 
آمــار صنــدوق بازنشســتگی کشــوری، ایــن صنــدوق از ۳۲ هــزار بازنشســته 
کشــوری کــه به بیماری های خــاص و صعب العاج مبتا هســتند، حمایــت می کند.

 

سیاســی-نماینده  سرویس 
سابق مجلس گفت: طرح شفافیت 
آرای نمایندگان مجلس اگرچه پوسته 
زیبایــی دارد اما در بطن آن خطراتی 
نهفته اســت که هر چیزی نهادهای 
قدرت بخواهند، در مجلس تصویب 
می شــود. بنابراین کســی ریسک 
نمی کند و افراد کمتری خواهند بود 
که بخواهند مخالــف نظرات افراد 

خارج از مجلس نظری ارائه کنند.
بهرام پارسایی نماینده پیشین 
مجلــس در دوره دهم ، درباره اینکه 
چرا طرح شفافیت آرا امروز همچنان 
در مجلس معطل مانده است، گفت: 
در مجلس همه چیز کشور ما سیاسی 
اســت و حتی شــفافیت آرا نیز به 
مسائل سیاسی گره خورده است. من 
به دلایلی که می گویم، موافق شفافیت 
آرا در بخش سیاســی نبودم. به طور 
مثال در موضــوع برجام با توجه به 
آنکه رای آورد اما با توجه به نام هایی 
که حضور داشتند و می توانست با رد 
یا تایید صلاحیت گره بخورد؛ اگر آرا 
شفاف بود، برجام تصویب نمی شد.

وی افــزود: نمی تــوان گفت 
شــفافیت در همه جا بــه نفع منافع 
ملی و کشــور اســت و بیشــترین 
زمانــی هم که این موضوع را مطرح 
کردند دقیقا قبــل از لوایح پنجگانه 
و تصویب FATF  بــود. اطمینان 
دارم اگر طرح شفاف ســازی آرای 

نمایندگان تصویب می شد، با توجه 
به شــعارها و تجمعاتــی که مقابل 
مجلس و پیامک های تندی که به ما 
دادند، لوایح FATF رای نمی آورد. 
پارسایی افزود: طرح شفافیت 
آرای نمایندگان مجلس اگرچه پوسته 
زیبایــی دارد اما در بطن آن خطراتی 
نهفته اســت که هر چیزی نهادهای 
قدرت بخواهند، در مجلس تصویب 
می شــود. بنابراین کســی ریسک 
نمی کند و افراد کمتری خواهند بود 
که بخواهند مخالــف نظرات افراد 
خارج از مجلــس نظری ارائه کنند. 
اما با توجه به اینکه مجلس اصولگرا 
محکم پشت تصویب طرح شفافیت 
آرا ایستاده دیگر خودشان هستند که 
تصمیم می گیرند چــه کاری انجام 
دهند.  این نماینده مجلس پیشــین 
تصریح کرد: در شــرایط فعلی فکر 

می کنم، دغدغه های مردم، مشکلات 
معیشــتی و بی ثباتی حاکم بر بخش 
اقتصاد، تورم و بازار است که امروز 
مردم نمی دانند چه کاری انجام دهند 
و تکلیــف فردای خودشــان را هم 
نمی دانند چیســت. وضع بی ثباتی 
کاملی بر اقتصاد کشور حاکم است 
و امروز نســبت به طرح شــفافیت 
آرا و محــدود کــردن اینترنت در 
اولویت نبــوده و هیچ خبری هم از 
مجلس درباره دغدغه مردم به گوش 

نمی رسد. 
وی درباره اینکه طرح شفافیت 
آرا نمایندگان تصویب خواهد شد، 
گفت: تاثیرگــذاری مجلس فعلی 
روی ایــن طرح از فضــای بیرون 
بیشتر است اما به اراده فضای بیرونی 
بســتگی دارد که این طرح تصویب 
شــود یا خیر. اگر هم تصویب شود، 

به نظر می رسد که شورای نگهبان نیز 
آن را تایید می کند. 

پارســایی درباره بازپس گیری 
لوایح توســط دولــت از مجلس و 
چرایــی ایــن موضوع هــم گفت: 
بی برنامگــی و عدم انســجام فعلی 
دولت باعث شــده که تیم منسجم 
و با برنامه ای وجود نداشــته باشد و 
باعث شــده که لوایح دائما بازپس 
گرفته شود. راهکار حل این موضوع 
این اســت کــه روی لایحه ها کار 
کارشناسی صورت بگیرد. اگر لوایح 
به صورت جدی کارشناســی شود، 
مجبور نخواهند بود که لوایح را پس 

بگیرند. 
این نماینــده همچنین درباره 
اینکه آیا عملکرد مجلس فعلی هم 
در این بازپس گیری لوایح تاثیرگذار 
بوده اســت یا خیر گفت: به مجلس 
هیچ امیدی ندارم و اخبار آن را اصلا 
پیگیری نمی کنم. اوایل مجلس زمانی 
که کرونا باعث مرگ و میر بسیاری شد 
انفعال آن ها را شاهد بودیم. همچنین 
که بی ثباتی اقتصادی هم در آن موج 
می زند. زمانی کــه مجلس دهم به 
پایان رســید، ارز ۱۴ هزار تومان بود 
اما حالا در مجلس یازدهم به نزدیک 
۳۰ هزار تومان هم رسیده است. وقتی 
در مسائل اقتصادی، رویکرد انفعالی 
مجلس را دیدم دیگر اخبار مجلس را 

پیگری نکردم.

پارسایی نماینده سابق مجلس:

هیچ خبری از مجلس یازدهم درباره دغدغه های مردم به گوش نمی رسد
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